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Brugerrådesmøde mandag den 11. november kl. 10:00-11:30 i køkken. 

Brugerrådsmøde mandag den 11. november kl. 13:00 – 14:20.  

Referat. 
Dagsorden: Bilag:  

 1. Referat fra den 12. september. 

 

 Beslutning: 

Gennemgang af referatet: 

Der arbejdes på en fælles 

fisketur til Snejbjerg. Der 

arbejdes også på, at der 

kommer en ud for at 

fortælle om jagt. 

 2. Nyt til og fra ledelsen. 

 

 Linne har intet nyt. Ingen 
spørgsmål til Linne. 

 

   3. Økonomi orientering fra Claus. 
 

 50.414,51 kr. står på 
Brugerrådets konto. 
 

 4. Nyt til og fra brugere. 

Her er lidt punkter: 
- Kan Brugerrådet arrangere et side run i foråret?  

(Vibeke) 
- Kan Brugerrådet give indgangsbillet til Haunstrup 
dyrepark hvis der er interesse eller en bowling tur? 

- Kan der arrangeres en fællesmotionsdag? 
 

Informere om pergola (Ulla). 
 

 Krop og sjæl gruppen vil 

arrangere et motionsløb 

fredagen før 
efterårsferien. 

Der kommer i foråret 

også ”Det særlige OL”- 

et arrangement, som også 

er for alle. 

Hvis der arrangeres et 

”siderun”, kan det være 

Bytoften kan blive en del 

af det. Vi ser om der 
kommer noget. 

Brugerrådet tænker det er 

et nej til billetter til 

Haunstrup Dyrepark og 

bowling tur, da det skal 

være noget, der foregår 

her på Bytoften, men 

man er altid velkommen 

til at søge Brugerrådet 

om penge til en tur.   

Pergola: Er indkøbt og 

sættes op til foråret. Der 
vises billeder af den.  

 



 5. a. Hvad syntes I (Borgerne) om Aktiviteterne i AC? 

b. Hvad syntes I (Borgeren) om den nye struktur i 

AC? 

 

 De er for fastlagte, større 

mulighed for fleksibilitet. 

Ønsker mulighed for en 

aktivitet formiddag og en 

anden eftermiddag. 

Der er for mange i 

grupperne, giver dårlig 

mulighed for at tage ud af 

huset.  

Det er svært at have en 

længere proces i gang i 

grupperne over flere 

gange, når personalet 

skifter på grund af 

weekend arbejde.  

 

   6. Evaluering musikfestival fra d. 24. september. 

 
 Det var godt, var en god 

fest. Godt med en ny menu 

til frokost. Også godt i 

fremtiden med en anden 

menu. Dejligt med en ”let” 

menu. Det var godt, men 

var for lavt musik i 

frokostpausen (Heine). 

Mange syntes også, det var 

dejligt med Heines musik 

og lydniveau. Det var godt, 

syntes mange. Var et godt 

program. Var en skam, der 

ikke kom nogen fra de 

andre institutioner, som var 

inviteret. De var ellers 

inviteret i god tid. Alle 

synes det var en god dag. 

 

   7. Evaluering af efterårssalg 2024. 

 
 Til forårssalg og 

efterårssalg mener jeg det 
vil være en fordel, at der 

er åben ind i det gamle 
cafeteria, (fordi ellers 

danner det prop så man 
ikke kan komme forbi 
hinanden). Så der er 

mulighed for at sætte sig 
med sin mad derinde. 

Hilsen Inge-Lise 
 
Jeg synes der manglede 

priser i Bytoftens 
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madbod. De havde stået 
på skærmen men jeg 

manglede dem i boden. 
Så synes jeg det er 

ærgerligt at vi ikke har 
overskuddet til at give 
udstillerne en spisebillet 

(ikke mig selv incl.). De 
bruger en formiddag på 

at komme ud og jeg hørte 
fra flere de undrede sig. 
Ikke pga. prisen men 

princippet.  
Jeg synes pladsen var 

træng. Cafébordene tog 
en del af pladsen og det 
giver mindre plads til 

udstillerne.   
Til slut så synes jeg det 

måske er en time for 
længe. Der var meget få 
mennesker der efter 

12.30. Kl. 13 var mere 
passende. Jeg ved godt 
der blev sagt man kunne 

pakke sammen før tid, 
men det synes jeg er et 

forkert signal at sende. 
Hilsen Claus. 
 
En god dag. En god handel. 

Brug for mere plads, så der 

blev åbent i cafeen.”  

Skoringen ” vil gerne, at vi 

kan komme til” Skoringen” i 

Ikast en aften. Er i stedet 

opfordret til at lave en 

aften herude i Cafeen i 

samarbejde med en borger. 

Dametøjs forretningen vil 

også forsøge at lave en 

aften i Cafeen med 

dametøj, der er lavet aftale 

med en borger om det. Så 

det arbejdes der på.  

Der var et stort skilt med 



priser på maden.  

Dem der solgte skulle have 

haft gratis mad. Linne 

svarer, at de jo ikke betaler 

for deres bod og ikke 

betaler procenter af deres 

salg, derfor ingen gratis 

mad. 

Var rigtig godt. 

For lidt plads til at komme 

rundt, og udstillerne havde 

for lidt plads. Svar: De 

havde den plads, de havde 

bedt om.  

Evt. lidt kortere tid, gerne 

lukke ned kl. 13: Svar: Alle 

udstillere syntes, det var 

passende med tiden til kl. 

14. En Borger syntes det 

var for lang tid: Svar. Planen 

var, at borgere skulle være 

med til at sælge. Mange 

syntes, det var passende 

tid. Vi skal også tænke på, 

at der skal være noget tid, 

når udstillerne bruger lang 

tid på det, både på at sætte 

frem og rydde op. 

Var svært for dem i kørestol 

at få målt deres BT i det 

apparat, der var med.  

Vi kunne godt bruge en 

massør, vi undersøger 

mulighederne. 

Var godt med garn salg. 

 

   8. KonKurs de kommer og spiller d. 20. november 

10.00-14.00. i Gildesalen. 

   

 Nyhedsgruppen står for 
det. 

Er for midler fra Ketty og 
Svend Duholms 
almennyttige fond. Der 

er gratis æbleskiver til 
alle efter ”KonKurs” har 

spillet 1 time derefter 
spiller ”KonKurs” igen 1 
time. 
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   9. Jann Guldhammer kommer og ”spiller jul ind” 

mandag d. 25. november kl. 10.00-11.30. i Gildesalen 

- arrangement for alle!!! Arrangement v. 

brugerrådet. 

 

 Info. om den 25.11.24 
hvor Jan Guldhammer 

kommer og spiller julen 
ind i gildesalen kl. 10-

11.30. 
Desværre kolliderer det 
med at der er 

julepyntedag i afd. 2 
samme dag. Det er 

ærgerligt! 
Der tages kontakt til 
Linne og Karin ang. det. 

  

 10. Julegudstjeneste – Fredag d. 20. december I 

Baunekirken kl. 10.30. 

   

 info om julegudstjeneste 

for alle på Bytoften. De der 

har dag følges fra AC, andre 

må selv sørge for at komme 

derover, hvis man har brug 

for hjælp, ellers kommer 

man bare i AC og følges 

med dem fra AC. 

 11. Nytårskur torsdag 2. januar 2025. 
Den tage nyhedsgruppe sig af igen. 

 

 Nyhedsgruppen 
arrangerer den. 

 12. Generalforsamling mandag d. 27. januar 2025. 
På valg er Claus B. S. M., Henning L. og Daniel S. L. 
 

 Generalforsamling den 27. 

januar. Senere om det i det 

nye år.  

 13, Blomsterhilsenen og gaver. 
 

 Ingen blomsterhilsner og 

gaver.  

 14, Næste møde? Generalforsamling mandag d. 27. januar 
kl. 10.00 – 11.30. 

Brugerrådesmøde mandag d. 27. januar kl. 13.00-14.20. 
 

 Næste møde den 27. 

januar 2025. 

 15, Evt. 

 

 Den 15.11.24 kommer 

Søren og spiller trommer 

om formiddagen kl. 10-

11.30 i AC´s køkken. Alle er 

velkommen. 

Bytoften kan ikke gå ind i 

det med oplæsning af ex. 

Engelsk, da det er et 

personligt hjælpemiddel.  

Der er kommet 4328 kr. ind 

til AC ved salg til 



efterårssalget. 

Et ønske om linedans i AC. 

Lotte arrangerer en 

dansedag.  

Et ønske om en 

pårørendedag i AC. Der er 

ved at bliver arrangeret en 

pårørendedag i AC til næste 

år. 

Der er et ønske om en tur 

til Østerskovgård inden jul. 

Man må foreslå det i den 

gruppe, man er i. Der er 

ønske om en fællestur til 

Østerskovgård, en tur for 

alle. Det bliver for sent at 

arrangere fællestur i år. Vi 

tager det med til næste år. 

Helle kommer med en gave 

til alle i AC – en 

selskabsquiz om jul og 

nytår. Tak for det Helle        

Brugerrådet er ved at 

arrangere et foredrag 

med Kenneth K. Et 

foredrag om erhvervet 

hjerneskade. Leif og 

Daniel og Helle vil gerne 

sørge for, at få aftalen i 

hus. Ulla er 

sparringspartner.  

 

Referent: Charlotte H. 


